
 

 

 

"Egy családbarátabb Európa felé” 

 

Mintegy ötvenen a NOE képviseletében egyik szervezőként vettünk részt az 

"Egy családbarátabb Európa felé” című családkonferencián Brüsszelben, az 

Európai Parlamentben. 

 

 

1987 óta minden választás előtt megkérdezzük a jelölteket, hogy mit gondolnak 

a család szerepéről, mit fognak képviselni a családügy területén. Kerülve a 

pártpolitikai megnyilvánulásokat felhívjuk a környezetünkben élők figyelmét 

arra, hogy döntésük során vegyék figyelembe a kérdésekre kapott válaszokat, 

és mérlegeljenek családpolitikai szempontok szerint. Ne feledjük, nagyon sokan 

vagyunk mi nagycsaládosok! Csak 

Magyarországon 160 ezer 

nagycsaládosról tudunk. Számít, hogy 

mit gondolunk. 

 



 

 

 

 

A konferencia előtt a Nagycsaládosok Országos Egyesülete 2016-ban alapított 

nemzetközi díjának átadása történt. Ezt a díjat olyan személyeknek adjuk, akik 

régóta a családokért tevékenykednek, és nemzetközi szinten is hatékonyan 

járnak el a családok érdekeinek képviseletében. 

A NOE elnöksége ezt a díjat idén Raul Sanchez Floresnek, az Európai 

Nagycsaládos Szervezetek főtitkárának adományozta, melyet a brüsszeli 

eseményünkön adtunk át. Raul 1994 óta dolgozik együtt Egyesületünkkel. 

Szeretettel gratulálunk neki! 

 

 

A konferencia kezdetén Hölvényi György képviselő úr, az első rész levezető 

elnöke a családi élet iránti elköteleződésről beszélt. Elmondta azt, hogy örül, 

hogy Magyarországon él. Országunk a 

demográfiai válságból próbál előrébb 

lépni. Egy család egy nő és egy férfi 

házasságából és gyermekeikből áll. 2018 

a Családok éve  Magyarországban. A 

család fogalma sohasem volt kérdés, s ez 



 

 

a fogalom a 21. században sok-sok 

kihívást jelent, s mindenképpen a 

legfőbb cél a család előtérbe helyezése és az ifjúság felkészítése a családi 

életre. A mai brüsszeli konferencián arról is beszélt, hogy a családok ügyének 

képviselete a XXI. század elejének Magyarországán és Európájában minden 

eddiginél fontosabb és életbevágóbb. Az európai parlamenti választások 

közelsége pedig még aktuálisabbá és életbevágóbbá teszi mindezt. 

 

Első előadó Anna Zaborská, szlovák kereszténydemokrata EP képviselő asszony 

volt.  

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

Tartalmas és tanulságos konferencián vagyunk túl, jó volt látni, hogy Olaszországtól Spanyolországig 

milyen sokan gondolkodnak hasonlóan a családról. 

Köszönöm Hölvényi Györgynek és Gál Kingának, hogy létrejöhetett ez a minden jelenlévő számára 

hasznos eszmecsere. 

Megint egy lépéssel közelebb kerültünk egy családbarátabb Európához! 

 



 

 

 


